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PROTOKÓŁ  

z  XXVI SESJI RADY GMINY  BRĄSZEWICE, 

która odbyła się w dniu 6 października 2016 roku 

w sali konferencyjnej przy Gminnej Bibliotece Publicznej w Brąszewicach 

 

(Sesja nadzwyczajna, zwołana w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2016 roku, poz. 446 z późniejszymi zmianami)) 

 

Otwarcie obrad – godz. 1000, zamknięcie – godz. 1045. 

Na ustawowy stan rady – 15 Radnych, udział w obradach brało 14 Radnych – lista obecności w 

załączeniu do protokołu.  Nieobecna Radna Marzena Cichecka. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy – Radny Adam Sowizdrzał. 

 

W obradach udział brali: 

Wójt Gminy – Karol Misiak 

Sekretarz Gminy – Renata Plucińska 

Skarbnik Gminy – Krzesisława Kamińska 

Radca Prawny – Andrzej Frontczak 

Kierownik Ref. Infrastruktury Technicznej – Agnieszka Drzazga 

Prezes OSP Brąszewice – Michał Ławniczak. 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD 

 

1. Otwarcie obrad XXVI sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2016 rok. 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie obrad XXVI sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 1  

Po stwierdzeniu prawomocności obrad na podstawie listy obecności, otwarcia obrad XXVI sesji Rady 

Gminy dokonał Przewodniczący Rady Adam Sowizdrzał. Powitał Radnych oraz zaproszonych gości 

biorących udział w obradach.  

Ad. 2   

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił proponowany porządek obrad.  

Radny Jacek Piotrowski wyraził zdanie, że w Ustawie o samorządzie gminnym nie ma definicji sesji 

nadzwyczajnej. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że określenie sesji nadzwyczajnej zawarte jest w Statucie 

Gminy. 
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W głosowaniu nad przyjęciem porządku obrad wzięło udział 13 Radnych obecnych na sali obrad. Za 

przyjęciem proponowanego porządku obrad głosowało 13 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie 

opowiedziała się za przyjęciem proponowanego porządku obrad. 

 

Na sesję przybył Radny Ryszard Kurzaj (10:10). 

 

Ad. 3   

W sprawozdaniu ze swojej działalności między sesjami w okresie od 20 września 2016 r. do  

5 października 2016 r. Wójt Gminy poinformował, że: 

1.  20 września 2016 r. wycinano krzaki przy drodze Brąszewice - Sokolenie. 

2.  21 września  2016 r. naprawiano drogę w m. Wiertelaki. 

3.  22 września 2016 r. naprawiano drogę w m. Sokolenie. 

4.  23 września 2016 r. odbyła się konserwacja boiska gminnego. 

5.  26 września 2016 r wykaszano pobocza w m. Brąszewice. 

6.  27 września 2016 r. naprawiano CO w Urzędzie Gminy. 

7.  29 września 2016 r. równano pobocza na ul. Parkowej w m. Brąszewice. 

8.  30 września 2016 r. sprzątano teren przy SP w Brąszewicach. 

9.  3 października 2016 r. wykaszano pobocza w m. Salamony. 

10.  Od 3 października2016 r. trwa remont ul. Parkowej. 

11.   5 października 2016 r. naprawiano  kamieniem drogę w m. Bukowiec (Bugaj). 

12.  3 października nastąpiło otwarcie ofert na przebudowę drogi w m. Pokrzywniaki- zgłosiły się 3 

firmy: 

- EKO- Inżynieria z Ostrowa Wielkopolskiego- 177 106,94 zł, 

- Bud- Trans z Sieradza  157 054,80 zł, 

- Przedsiębiorstwo Budownictwa Drogowego Kalisz- 210 452,45 zł. 

13.   4 października nastąpiło otwarcie ofert na przebudowę drogi w m. Bukowiec- zgłosiły się 3 firmy: 

- EKO- Inżynieria  Ostrowa Wielkopolskiego - 129 329,86 zł, 

- Bud- Trans- z Sieradza  132 929,80 zł, 

- Przedsiębiorstwo Budownictwa Drogowego Kalisz- 170 169,04 zł. 

14.   Wyłoniono wykonawcę na remont drogi w m. Kamieniki - najkorzystniejszą ofertę złożyła firma 

BUD-TRANS  z Sieradza -  29 513,36 zł. 

15.  Trwa kontrola dróg gminnych w związku z żądaniem Pana J. Piotrowskiego. 

16.  Wykonano odcinek drogi w miejscowości Czartoria (droga powiatowa). 

17.  22 września 2016 r. odbyło się spotkanie założycielskie w sprawie Stowarzyszenia Złoczew. 

 

Ad. 4 

Radny Jerzy Ławniczak interpelował o wycięcie suchego drzewa przy ul. Wojkowskiej. 

Radny Józef Toruński interpelował o usunięcie gałęzi z pobocza drogi powiatowej w Trzcince. 

Wójt Gminy poinformował, że interpelacje zostaną przekazane do właściwych pracowników i do PZD. 

 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie 

Gminy na 2016 rok. 
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Wójt Gminy podziękował za zwołanie w trybie pilnym sesji Rady Gminy i wyjaśnił powody, ze względu 

na które wnioskował o zwołanie obrad w trybie pilnym. Poinformował, że nastąpiło otwarcie ofert w 

drugim przetargu ogłoszonym przez jednostkę OSP Brąszewice na dostawę fabrycznie nowego 

samochodu specjalnego, pożarniczego ratowniczo – gaśniczego dla OSP Brąszewice. W związku z tym 

poprosił Prezesa OSP Brąszewice Michała Ławniczaka o przedstawienie ceny oferenta oraz źródeł 

finansowania zakupu pojazdu. 

Prezes OSP Brąszewice Michał Ławniczak podziękował za zaproszenie na sesję i poinformował, że 

zgodnie z ofertą złożoną w przetargu koszt zakupu wozu strażackiego wynosi 699 870 zł. Dodał, że jest 

to samochód typu średniego bez wyposażenia. Podkreślił, że jednostka OSP Brąszewice posiada 

wystarczającą ilość sprzętu, aby nowy wóz wyposażyć i nie ma potrzeby zakupu nowego wyposażenia 

wraz z autem.  

Dodatkowy wymienił źródła finansowania zakupu, tj.: 

- Gmina Brąszewice – 130 000 zł; 

- Komenda Główna PSP – 240 000 zł; 

- Krajowy System Ratownictwa Gaśniczego – 23 850 zł; 

- Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej – 220 000 zł; 

- Środki przekazane przez mieszkańców Gminy – 30 000 zł; 

- Środki własne OSP Brąszewice – 20 000 zł. 

Poinformował, że do sfinalizowania zakupu brakuje 36 170 zł. W związku z tym 29 września 2016 r. 

odbyło się posiedzenie Zarządu Gminnego OSP, podczas którego jednostki OSP z terenu Gminy zrzekły 

się pieniędzy otrzymywanych z budżetu Gminy na rzecz OSP Brąszewice. Dodatkowo OSP Brąszewice 

zrzekła się pieniędzy z budżetu na okres dwóch lat i zadeklarowała, że o takie pieniądze nie będzie 

występować. 

Wójt Gminy poinformował, że faktycznie 29 września odbyło się posiedzenie Zarządu Gminnego OSP. 

Spotkanie odbyło się w niepełnym składzie. Do Wójta wpłynęło pismo od Prezesa Zarządu Gminnego 

Zbigniewa Wolaka z informacją, że druhowie na posiedzeniu Zarządu Gminnego OSP zrzekli się 

środków przeznaczonych na zakup sprzętu i umundurowania dla wszystkich jednostek na rzecz OSP 

Brąszewice. Poinformował, że ze słów prezesa OSP Brąszewice rozumie, że jednostka w roku 2017 i 

2018 nie będzie pobierała pieniędzy na zakup sprzętu i umundurowania z budżetu Gminy. 

Prezes OSP Brąszewice potwierdził te słowa. 

Wójt Gminy wyraził zdanie, że deklaracje jednostek OSP są honorowe, lecz nie mają mocy prawnej, ze 

względu na to, że osoby uczestniczące w tym zebraniu nie miały pełnomocnictw od swoich zarządów 

do podejmowania takich deklaracji. Poinformował, że jako Wójt Gminy jest odpowiedzialny za całość 

ochrony przeciwpożarowej na terenie Gminy i nie pozwoli na zabranie jakichkolwiek środków 

finansowym innym jednostkom. Dodał, że tylko idiota może myśleć, że Wójt odrzuci tak dużą 

inwestycję pozyskaną dla Gminy Brąszewice i zmarnuje trud włożony przez druhów i pracowników w 

pozyskanie środków finansowych na ten pojazd. Wyraził żal, że nowy wóz bojowy nie został pozyskany 

dużo wcześniej przez poprzedników. 

Prezes OSP Brąszewice poinformował, że złożył pismo do Komendy Wojewódzkiej w Łodzi o wsparcie 

finansowe, lecz Komendant nie dysponuje pieniędzmi na takie zakupy. 

Wójt Gminy dodał, że są również możliwości pozyskania pieniędzy z puli firm ubezpieczeniowych 

dysponowanych przez Komendanta Głównego. Jako przykład podał OSP Godynice, które w ten sposób 

pozyskało 100 000 zł. 

Prezes OSP Brąszewice poinformował, że rozważane również było zaciągnięcie kredytu w banku na ten 

cel. 
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Wójt Gminy powtórzył, że nie ma zgody na dysponowanie środkami budżetowymi przez Zarząd 

Gminny OSP, gdyż należy to do wyłącznej kompetencji Rady Gminy i Wójta. Zwrócił się do Prezesa OSP 

Brąszewice z propozycją, aby ewentualne dodatkowe środki z Komendy Głównej lub Komendy 

Wojewódzkiej, jeśli zostaną przyznane, pomniejszyły kwotę dotacji z budżetu Gminy. 

Prezes OSP Brąszewice wyraził zgodę na tą propozycję. 

Wójt Gminy zawnioskował do Radnych o poparcie przedłożonego projektu uchwały, w którym zostały 

przesunięte środki finansowe, aby móc rozstrzygnąć przetarg i w całości pokryć brakującą kwotę na 

zakup wozu strażackiego dla OSP Brąszewice. Dodał, że po zakupie obecnie eksploatowany przez OSP 

Brąszewice Star zostanie przesunięty do jednostki OSP Bukowiec. 

Radny Jacek Piotrowski zapytał kiedy auto może zostać dostarczone. 

Prezes OSP Brąszewice poinformował, że termin rozliczenia się z dotacji mija z końcem roku i do tego 

czasu samochód musi być fizycznie w Brąszewicach. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu innych braku uwag do projektu uchwały   

poddał ją pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za 

przyjęciem uchwały głosowało 14 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem 

Uchwały Nr XXVI/112/2016 z dnia 6 października 2016 r. w sprawie dokonania zmian w budżecie 

Gminy na 2016 rok. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 6 

Wójt Gminy w sprawach różnych: 

- poinformował, że 22 września 2016 r. odbyło się spotkanie dotyczące powstania Stowarzyszenia „Tak 

dla Kopalni Złoczew”. Dodał, że do końca października należy poddać pod obrady przyjęcie lub nie 

przyjęcie Statutu Stowarzyszenia. 

- poinformował, że  10 października 2016 r. odbędzie się szkolenie dla rolników dotyczące 

afrykańskiego pomoru świń. Dodał, że informacja ta została zamieszczona na stronie internetowej oraz 

przesłana w formie kurendy. Poprosił Radnych o przypomnienie mieszkańcom o szkoleniu, gdyż temat 

jest bardzo ważny dla każdego hodowcy. 

- złożył gratulacje i wyrazy uznania dla Prezesa OSP Brąszewice i jednostki za zaangażowanie w 

pozyskaniu środków finansowych na zakup nowego średniego wozu strażackiego. 

Prezes OSP Brąszewice podziękował Wójtowi i Radnym za wsparcie finansowe tej inwestycji. 

Dodatkowo podziękował pracownikom Urzędu Gminy za pomoc w opracowaniu dokumentacji. 

Radny Adam Laskowski złożył podziękowania za wykonanie odcinka drogi w miejscowości Czartoria. 

 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady XXVI sesji Rady Gminy o godzinie 1045.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

Adam Sowizdrzał 

Protokołował:  

S. Domagała 


